



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
13 DECEMBER 2012

**Tid: 12:00**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ANNIKA LUNDQVIST
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS "MÄSK" BIRGERSSON
KASSÖR	RASMUS "RAZ" ANDERSSON
SEKRETERARE	ANNIKA "ANKAN" JOHANSSON
LEDAMOT	JOSEF "JOSSAN" HANSSON
ORDFÖRANDE DP	MIKAEL "HÅKAN" WALLROTH
ORDFÖRANDE F6	JESSICA "JEJJE" LYBARK
ORDFÖRANDE FNOLLK 12	FILIP "FANTA" HJORT
ORDFÖRANDE FNOLLK 13	LOTTA "LEJON" BERGSTRÖM
ORDFÖRANDE SNF 12	PONTUS GRANSTRÖM
ORDFÖRANDE SNF 13	MARTIN ERIKSSON
ORDFÖRANDE FOC	JOHAN "JAK" ARVIDSSON
ORDFÖRANDE FARM	DAG FAHLIN STRÖMBERG

**§1 Mötets öppnande** Annika öppnar mötet.

**§2 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.

**§3 Rundabordet** ☞ Kärnstyret

- Annika ska fika med kärledningens ordförande om mål och visionsdokument.
- Mäsk har troligtvis varit på SU möte. Pratade om hur puffar på andra föreningar fungerar samt om mastersmottagning och stress. Hade stormöte igår, pratade informationsmetoder, info:ade om ombyggnaden och utveckling av Ftek.
- Raz har hållit kassörmöte och gjort tråkiga grejer.
- Ankan har delat ut och hämtat in nycklar. Ordnat upp Sektmötesprotokoll. Ska göra en rejäl översyn av nycklarna.

☞ FARM har haft BSD och skickat inbjudningar till Sektionens dag.

☞ NollK har inte gjort så mycket. Överlämningar och lämna in nycklar o sånt.

☞ Nya NollK har jagat nycklar, planerat o hittat på märken.

---

Annika Lundqvist  
Ordförande

---

Annika Johansson  
Sekreterare

---

Pontus Granström  
Justerare



☞ DP har haft julbord och planerar inför 25 års jubileum.

☞ Foc har meckat flipper.

☞ SNF har hållt BSD, har lite överlämningar. Julmyser.

☞ F6 har varit på Gasqueråd. Fått tillbaka borttappad gasque. Planerar ET-raj.

**§4 Städning av Styretrummet** Ankan kommer slänga allt bös som inte är räddat innan onsdag. Jossan kommer städa kylen. Det blir fint.

**§5 Julkort** Mäsk ska skicka julkorten. Raz fixar porto och tillhörande skivor.

**§6 Mentorskapsprogram** Tanken är att en professor/alumn ska ha några elever att vara mentor för. Vi pratar vidare om det efter jul och FARM funderar på det hela.

**§7 Sektionens dag** Kommer vara den 9de februari. Tanken är typ buffe, gyckel från spex/kör. Ska man ha någon ytterligare aktivitet? Mäsk föreslår att det ska vara mer sittingsstuk på det hela. Det diskuteras fram och tillbaka. Styret styr upp.

**§8 Justerare och rösträknare** Det blev problem under senaste mötet med att vi har kombinerat rösträknare och justerare eftersom de var ute och räknade mesta av tiden. Vi kommer fram till att det inte går att pausa mötet medan rösträkningen pågår och vill därför försöka dela på posterna. Ankan kollar upp hur det skulle gå till rent praktiskt och återkommer med olika förslag. Det som behöver kollas upp är framförallt om rösträknare också behöver skriva under protokollet. Alternativ är att ha 3 pers som delar tvärsigenom eller två rösträknare och två justerare. Fanta påpekar att det kanske är lämpligt att inte t ex båda rösträknarna är från samma förening.

**§9 Övriga frågor** ☞ **Puff-lista** Mäsk berättar att på andra sektioner har man en gemensam puff-lista för alla föreningar. Kanske kan det lösas genom att ha en mail-lista. Jeje och Håkan funderar på det och styr upp.

☞ **Mastersförening** Mäsk funderar på om det finns intresse för att ha en förening för mastersevent på sektionen. Man skulle kunna styra upp matlagningskvällar, mastersmottagning och dylikt. Mäsks tanke är att man skulle kunna starta upp en arbetsgrupp under våren som planerar en mastersmottagning med lite arrangemang och sedan ha lite arrangemang under året. Mäsk funderar vidare på det hela.

**§10 Nästa möte** Nästa möte blir nästa år nångång...



**§11 Mötets avslutande** Annika tackar de som är på sitt sista möte för deras engagemang i Styret och välkomnar de nya. Mötet avslutades av Annika kl 13:00.

Veckans serie featuring Jultomten

